
Oroszlány Város Önkormányzata 

 Képviselő-testületének 

 Pénzügyi Bizottsága 

 

4/2018. PB ülés 

 

JEGYZŐKÖNYV 
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Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Papp Péter elnök, Elekes László, Gyuga Mihály, dr. Mátics István, 

Metzger Gyula, Németh Ferenc, Sólyom Jöran és bizottsági tagok 

Somoskői Lászlóné jegyzőkönyvvezető   

  

Távol volt:    Székely Antal, Túri Bernadett bizottsági tagok 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Papp Péter elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 16 óra 5 perckor megnyitotta. 

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 9 fő bizottsági tagból 7 fő jelen volt. Ismertette az 

ülés napirendi pontjai, majd javaslatot tett arra, hogy az 1. napirendi ponton belüli „Az Önkormányzati 

Szociális Szolgáltat 2017. évi beszámolója a személyes gondoskodást nyújtó szolgáltatásokról, azok 

eredményességéről” című előterjesztést ne tárgyalják, és a „Tájékoztató a Varikont Kft.-nek az Oroszlányi 

Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-be történő beolvadásához kapcsolódó feladatok ütemezéséről, a 

tervezett szervezeti felépítésről” című előterjesztéssel kezdjék a tárgyalást, tekintettel a meghívott 

vendégre. 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről. 

 

A bizottság a napirendet nyílt szavazással, 7 fő bizottsági tag részvételével, 7 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

37/2018. (III.26.) PB határozata 

a napirendről  

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága a 2018. március 26-ai 

ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja:  

1. A Képviselő-testület 2018. március 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. A 2017. évi önkormányzati támogatások felhasználásáról készült beszámolókról és a 2018. évi 

támogatási szerződésekről 

3. Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

4. Kérdés, interpelláció 

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2018. február 27-ei ülése előterjesztéseinek 

    megvitatása 

 

Tájékoztató a Varikont Kft.-nek az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-be történő 

beolvadásához kapcsolódó feladatok ütemezéséről, a tervezett szervezeti felépítésről  

 

Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató elmondta, hogy a tavalyi évben a képviselő-testület arról hozott 

döntést, hogy az OIH Zrt. esetében a vezetőváltás, a Variont Kft. esetében a beolvadás folyamatáról 

tájékoztassa a grémiumot. 

Február folyamán az OIH Zrt. Felügyelő Bizottsága és Igazgatósága megtárgyalta a témával kapcsolatos 

anyagokat. Az előterjesztésben végig van vezetve, hogy a Varikont Kft. beolvadása több lépcsős folyamat 

lesz. A véghatáridő 2018. december 31., ahogy az a korábbi tulajdonosi határozatban is szerepel. A 

folyamatnak 2018. június 30. a fordulónapja. A folyamatot tekintve az év első felében a 2017. évi 

beszámolók elfogadása mind a Varikont Kft. és mind az OIH Zrt. esetében a megszokott menetrendet 

követi.  

 

16 óra 10 perckor Túri Bernadett bizottsági tag megérkezett a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 8 fő.  

 

Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató elmondta még, az idén még két üzleti terv készül, a közös üzleti 

terv a beolvadást követően jövő évtől egységes lesz. A beolvadással kapcsolatban szükség lesz egy év 

közbeni vagyonmérlegre, annak elkészítése a nyár folyamán zajlik. A vagyonmérlegek értékelésével 

kapcsolatban is szükség lesz egy független könyvvizsgáló munkájára. Az egész beolvadási folyamat 

kapcsán az OIH Zrt. megbízatást ad egy jogásznak, aki a szakmaiságot biztosítja. Az előterjesztés egyik 

melléklete egy ütemtervet is tartalmaz, melynek összeállításnál figyelembe vették dátumszerűen is az 

önkormányzat működését és a képviselő-testületi ülés időpontjait is. Az önkormányzati döntéseket 

követően az OIH Zrt. közgyűlése véglegesíti a folyamatot és a tervek szerint, ha elkészül az év közbeni 

vagyonmérleg mindkét cégnél és egy beolvadási szerződés, akkor az ősz folyamán, október elején 

kerülnek majd benyújtásra a megfelelő dokumentumok. Az előterjesztés másik témája az összeolvadást 

követően a szervezeti felépítés, melyet az 1. melléklet tartalmaz.  

 

16 óra 14 perckor Székely Antal bizottsági tag megérkezett a  bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 9 fő.  

 

Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató tájékoztatta a jelenlévőket, hogy jelenleg az OIH Zrt. 4 fő 

munkavállalóval, a Varikont Kft. 32 fővel működik. A beolvadást követően a struktúrát meg kell oldani. 

Az OIH Zrt. részéről napi szinten egyeztetések zajlanak, részt vesznek a Varikont Kft. munkájában, közös 

vezetői értekezleteket tartanak.  

Kiemelte még, hogy vannak speciális szaktudást igénylő területek, melyeket megbízással látnak el mind a 

két cég életében. Ezeket a párhuzamosságokat meg fogják szüntetni. Továbbá vannak osztott 

munkahelyek is, és a továbbiakban is lesznek olyan területek, ami összevont feladatot eredményez. 

A gazdasági-, számviteli területet mind a két cég külsős vállalkozással látja el. Ez idáig ez volt a 

költséghatékony, az összevonást követően saját pénzügyi szervezet kialakulása lenne célszerű. Az idei 

évben ezzel még nem számol a szervezet. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, mi indokolja, hogy a belső adatvédelmi felelősnek 

főállásban kell állnia, míg az informatikus megbízással van foglakoztatva, továbbá a fogyasztóvédelmi 

referens miért nem megbízott formájában van jelen a cégben?  

 

Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató elmondta, hogy a belső adatvédelmi felelős olyan tevékenység 

lenne, amit osztott munkakörben látna el a kolléga, jelenleg is van nevesítve ez a munkakör mind a két 

társaságnál, aki kezeli ezeket az adatokat. Fogyasztóvédelmi referens még szerepel a táblázatban, de az ő 

szükségessége még nem teljesen eldöntött, lehet, hogy nem lesz külön fogyasztóvédelmi referens, mert 

úgy gondolta, hogy az ügyfélszolgálat kezelni tudja a felmerülő kérdéseket. De ha lenne is, ez a 

feladatellátás egy osztott munkakörben valósulna meg.  
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Sólyom Jöran bizottsági tag javasolta az ábra módosítását.  

 

Papp Péter elnök kérdésére válaszolva - Mi a 4 főállás az OIH Zrt.-ben? - Németh Gábor OIH Zrt. 

vezérigazgató elmondta, vezérigazgató, vezérigazgatói asszisztens, létesítményüzemeltetési menedzser 

és egy gondnok, aki az adott létesítményekben végez munkát.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a tegnapi frakcióülésen felvetődött az, hogy vezérigazgató 

úr és az ipari parki menedzser férj és feleség kapcsolatban van. Nem érzi-e vezérigazgató az 

összeférhetetlenséget?  

 

Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató elmondta, a menedzser jelenleg a Varikont Kft.-nél dolgozik, ő 

a későbbiekben kapta a megbízatást. A felépítést láthatóan nem közvetlen beosztotti viszony lenne 

kialakítva. Azonban ha a beolvadási folyamat megvalósul és kialakul az új szervezet, egy ideig átfedés 

lesz, de ő is szerencsésebbnek tartaná, ha a továbbiakban nem így lenne. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, fölé- és alárendeltségi viszony van, mindenképpen kérné a 

frakció, hogy ez feloldásra kerüljön, vagy mondja ki a többségi frakció, hogy ezzel egyetért.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a jelenlegi ábrában a korábbi cégek jelenlegi 

létszámállományához képest jó lenne, ha jelölve lennének a plusz elemek.  

 

Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató elmondta, hogy jelenleg 2 cégről beszélnek, az ábrában a két 

cég jelenlegi munkavállalói állományára vonatkoznak az adatok. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, hogy a  megbízásos jogviszony keretében is? Sem a külsős, 

sem a belsős feladatot ellátók állománya nem fog nőni?  

 

Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató elmondta, a duplikációkat meg kell szüntetni, még nem látszik 

pontosan, de saját gazdasági vonal kiépítése szükséges. Amennyiben sikerül saját számviteli, gazdasági 

területet felállítani, akkor oda saját munkavállalókra lesz szükség.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, akkor nem lesz több alkalmazott a beolvadás után, mint 

amennyi jelenleg van a két cégben? 

 

Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató elmondta, jelenleg így látja. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy meg lehetne-e azt oldani, hogy a cég nevét ne lehessen 

összekeverni az Országos Idegenforgalmi Hivatallal.   

 

Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató elmondta, végiggondolható a javaslat, nem zárkózott el tőle.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

38/2018. (III.26.) PB határozata 

a „Tájékoztató a Varikont Kft.-nek az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító Zrt.-be történő 

beolvadásához kapcsolódó feladatok ütemezéséről, a tervezett szervezeti felépítésről” 

 című előterjesztés véleményezéséről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a Varikont Kft.-nek az Oroszlányi Ingatlankezelő és Hasznosító 

Zrt.-be történő beolvadásához kapcsolódó feladatok ütemezéséről, a tervezett szervezeti felépítésről ” 

című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

16 óra 30 perckor Németh Gábor OIH Zrt. vezérigazgató elhagyta a bizottság ülését. 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést és a helyben kiosztott kiegészítést.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről és annak kiegészítéséről. 

 

A bizottság az előterjesztést és annak kiegészítését nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 

igen szavazattal elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

39/2018. (III.26.) PB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott 

döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című előterjesztést és annak 

kiegészítését. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása 

 

Dr. Molnár Miléna aljegyző elmondta, hogy az SZMSZ-ben elsősorban a főállású alpolgármesteri 

tisztség átvezetése történik, az 5. § rendelkezik arról, hogy a polgármester jutalmát a képviselő-testület a a 

zárszámadási rendelet megalkotását követően állapíthatja meg.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a zárszámadási rendelet magában foglalja a 

költségvetés teljesülésének elfogadását is? 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, természetesen. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak a rendelet-tervezetről. 

 

A bizottság a rendelet-tervezetet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

40/2018. (III.26.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési 

Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című  

előterjesztés rendelet-tervezetéről 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendelet módosítása” című előterjesztés 

rendelet-tervezetét. 

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Ezt követően Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az egységes szerkezetbe foglalt 

rendeletről. 

 

A bizottság a rendeletet nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal elfogadta 

és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

41/2018. (III.26.) PB határozata 

az Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendeletéről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek az Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Szervezeti és 

Működési Szabályzatáról szóló 18/2014. (XI.29.) önkormányzati rendeletét.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat Bölcsődéjének bővítésére, 

fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a témát körbejárta a szakma és a szakbizottság is, melyet 

egyhangúlag támogattak és elfogadásra javasoltak. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag kérdése az volt, hogy a Korányi úti volt rendelő megvásárlására 

megtörtént-e a vételi szándék jelzése a tulajdonosnak? 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, igen, a tulajdonos meg lett keresve. 

  

dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság elfogadta az 

előterjesztést azzal a megjegyzéssel, hogy ezt átmeneti megoldásnak tekintik. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye az volt, ha tavaly - amikor az óvoda vezetése jelezte, hogy 

probléma lesz a gyermekek elhelyezésével - a megoldásként javasolt terveknek nekiállnak, akkor most 

nem itt tartanának. Most egy olyan 36 M Ft-os plusz beruházást kell megvalósítani a városnak, ami 

maximum 1,5 éves időtartamra van, ezért úgy ítélik meg, hogy ez egy kidobott pénz. Ezt meg lehetett 

volna spórolni, ha ez az egy éves késlekedés nem jön be. Ennek felelősei és mulasztói vannak. A 

késlekedés miatt komoly anyagi hátrány érte Oroszlány város költségvetését. Kérdése az volt, ha az 

óvoda kivonul az épületből, mire lesz hasznosítva? 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a VFKB a hivatal szakembereivel együtt két olyan 

megoldást is javasolt, ami hosszú távú megoldást hozott volna. A Táncsics és a Brunszvik óvodák 

fejlesztése olyan megoldást hozott volna, ami megoldja a problémákat. Az oktató,- nevelő szakma volt az, 

aki egyik megoldást sem tudta elfogadni.  

Fölvetődhetnek ezek a gondolatok képviselőtársában, de amikor a műszaki szakma konkrét javaslatot 

tesz, ami mind gazdaságilag, mind neveléspedagógiailag is alátámasztható megoldás, de ezek után az 

óvodapedagógiai szakma továbbra is ellenérzését fejezi ki ezekkel kapcsolatban, ezek után érdekes 

képviselőtársa felvetése. 
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Papp Péter elnök véleménye szerint ez a megoldás is közelít a kidobott pénz kategóriához.  

 

16 óra 42 perckor Dr. Molnár Miléna aljegyző elhagyta a bizottság ülését. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, nem tartja kidobott pénznek, az összes többi megoldás 

szeptemberig nem lett volna kész, továbbá nem gondolta, hogy annyira ideiglenes ez a megoldás. Az nem 

lenne baj, ha az óvodákban is lennének olyan termek, ahol testnevelést lehetne tanítani. Ha meg is épülne 

a Korányi úti óvoda, megnő az óvodai terület, amit viszont másra is fel lehet használni. Úgy gondolta, 

hogy ez jó néhány évig így marad, ha pedig marad ez a tendencia, akkor a Korányi úti épület sem lesz 

elég. 

 

Túri Bernadett bizottsági tag javaslata az volt, hogy új óvodát építsenek. Az önkormányzatnak az 

Alkotmány út végében vannak telkei, 50 M Ft-ot spórolnának ha, ez végleges megoldás lenne. 

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy az szeptember végére nem készülne el, és arra 50 M Ft nem 

lenne elég.  

 

Túri Bernadett bizottsági tag úgy gondolta, hogy akkor nem vennék meg a Korányi úti épületet.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a szeptemberi ülésükön, mikor ezt tárgyalták, itt volt mind 

az óvoda, mind a bölcsőde vezetője. Elfogadták a Malomsori óvoda 2 tanszobával, és a bölcsőde 2+1 

csoportszobával történő bővítését is. Az udvar megnövelésre kerül, hogy a beépíthetőségi határok 

fennmaradjanak. Az előbb rossz összeget mondott, az 53 M Ft-os átalakítás nagyon húzós, bízik benne 

hogy alatta lesz az átépítés ennek az összegnek, de a 200 E Ft-os m2 árat magasnak tartotta. Azon az 

ülésen sem az óvoda, sem a bölcsőde vezetője nem mondta azt, hogy ez nem jó megoldás. A bizottsági 

ülésen erről beszéltek, az ülésen 1 tartózkodással került ez a megoldás elfogadásra. Ehhez képest jött be 

ez az új anyag. Továbbra is fenntartotta azt a véleményét, miért nem jött vissza a bizottság elé az az 

anyag, miért nem kezdtek el abba az irányba menni. Továbbra is fenntartotta azt is, hogy ez egy 

ideiglenes megoldás, ami  53 M Ft-ba kerül. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy az ipari parki cégek már többször jelezték, hogy az óvodai 

ellátás olyan helyen legyen biztosított, ami az ipari parkban dolgozók számára az elérhetőséget biztosítja. 

Ezt fontos szempontnak tartotta. A műszaki szakma javaslata ezért a Táncsics úti óvoda bővítése volt, ami 

az óvodapedagógiai szakmának nem felelt meg. Holott ez mindennek megfelelt volna. Ezek után került 

górcső alá a Korányi úti épület, ahol egyetértettek abban, hogy egy integrált jellegű szolgáltatás 

megvalósítató. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy az előterjesztés szöveges része és a határozati javaslat sem foglalkozik 

a pénzügyi kihatással. Az előterjesztésben összeg szerepel, de hogy miből teremtik azt elő, az nem.  

 

Székely Antal bizottsági tag megjegyezte, látott már nagyobb összegeket is forrás megjelölése nélkül is. 

Azt sem tudta, honnan szedték ezt az összeget, hiszen felmérés erre nem volt. Ez egy kész épület, 

szigetelve, ablakcserével. Nem tudják az összeget, annyit tudnak, hogy kell. A konténer sem olcsóbb, 

viszont azt nem tudja támogatni. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, most arról döntenek, hogy a két tétellel kapcsolatban gyorsan 

induljon meg a tervezés. Ha ez meglesz, akkor fog a m2 ár konkretizálódni és akkor lesz javaslat arra, 

hogy a költségvetésből ezt hogyan finanszírozzák. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye az volt, hogy a határozati javaslatban az 1.c) pont meg kéne 

előzze az 1.b) pontot. Javasolta, hogy az 1.b) és az 1.c) pontok legyenek egy pontba összevonva, és a 

mondat az 1.c)-ben írt szöveggel kezdődjön.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, az 1.a) pontban a képviselő-testület egyetért azzal, hogy a 

beruházás a Szolgáltató Városközpont épületében valósuljon meg, az 1.b) pontban egyetértenek azzal, 
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hogy a tervezés 2018. május 31-ig valósuljon meg. Először értsenek egyet azzal, hogy ez legyen, utána 

adják ki a feladatot. Először kiadják a feladatot, utána pedig egyetértenek vele? 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye az volt, hogy az 1.c) pontban indítják a tervezési feladatot, 

majd az 1.b) pontban az 1.c) pontban megkezdettet feladatot zárja le 2018. május 31-ig.  

 

Székely Antal bizottsági tag elmondta, hogy az 1.b) pont a képviselő-testületről szól. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag javasolta, hogy az 1.b) pontban szerepeljen, hogy utasítja a polgármestert a 

fejlesztéssel kapcsolatos tervezési feladatok soron kívül történő megkezdésére, és a részletezett tervezési 

feladat lehetőség szerint 2018. május 31-éig valósuljon meg. Ezután lenne egy másik pontban a terveknek 

megfelelően, hogy a teljes kivitelezés történjen meg.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy kivitelezésről nem tudnak dönteni, mert nincs forrás.  

 

Székely Antal bizottsági tag kérdése az volt, hol szerepel az, hogy a képviselő-testület egyáltalán 

egyetért ezzel? Ismételten elmondta, hogy először a képviselő-testületnek egyet kell egyetértenie azzal, 

hogy a Szolgáltató Városközpontba kerüljön az új telephely, utána jön a tervezés, majd ezután döntenek 

arról, hogy ki terveztesse azt meg.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag véleménye az volt, hogy nem az van leírva, amit képviselő társa mond. 

Ismételten elmondta, hogy az 1.c) és 1.b) pontok felcserélődtek, a szövegrészt egy pontba is össze lehet 

foglalni. 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérése az volt, képviselő társa tegyen módosító javaslatot, hogy le tudják 

zárni a vitát.  

 

Gyuga Mihály bizottsági tag módosító javaslata az volt, hogy a határozati javaslat 1.b) pontja a 

következő legyen: „Utasítja a polgármestert az 1.a) pont szerinti fejlesztéssel kapcsolatos tervezési 

feladatok soron kívül történő megkezdésére, és a tervezési feladat lehetőség szerint 2018. május 31-éig 

valósuljon meg.” 

 

Székely Antal bizottsági tag módosító javaslata az volt, hogy az 1.b) pontban szerepeljen még az, hogy 

„Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete egyetért azzal, amit Gyuga Mihály képviselő 

mondott, miszerint; Utasítja a polgármestert az 1.a) pont szerinti fejlesztéssel kapcsolatos tervezési 

feladatok soron kívül történő megkezdésére, és a tervezési feladat lehetőség szerint 2018. május 31-éig 

valósuljon meg.” 

 

17 óra 6 perckor Rajnai Gábor alpolgármester elhagyta a bizottság ülését.  

 

Papp Péter elnök elmondta, mindkét módosító javaslatot felteszi szavazásra, viszont ő tartózkodni fog, 

mert véleménye szerint a bölcsőde fejlesztésnél kimondják, mikorra legyen kész a bölcsőde, de arra nem 

utasítanak senkit, hogy megnézze, van-e rá pályázati pénz? 

 

Kérte szavazzanak Gyuga Mihály módosító javaslatáról. 

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 2 igen, 4 nem 

szavazattal és 3 tartózkodással nem fogadta el és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

42/2018. (III.26.) PB határozata 

módosító javaslatról 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem fogadta el, hogy a 

határozati javaslat 1.b) pontja: „Utasítja a polgármestert az 1.a) pont szerinti fejlesztéssel kapcsolatos 

tervezési feladatok soron kívül történő megkezdésére, és a tervezési feladat lehetőség szerint 2018. május 

31-éig valósuljon meg.” szövegrészre módosuljon. 

  

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak Székely Antal módosító javaslatáról.  

 

A bizottság a módosító javaslatot nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen, 2 nem 

szavazattal és 1 tartózkodással (1 fő nem szavazott) elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

43/2018. (III.26.) PB határozata 

módosító javaslatról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta, hogy a 
határozati javaslat 1.b) pontja a következő legyen:„Oroszlány Város Önkormányzatának Képviselő-

testülete egyetért azzal, amit Gyuga Mihály képviselő mondott, miszerint; Utasítja a polgármestert az 1.a) 

pont szerinti fejlesztéssel kapcsolatos tervezési feladatok soron kívül történő megkezdésére, és a tervezési 

feladat lehetőség szerint 2018. május 31-éig valósuljon meg.” 

  
Felelős: Papp Péter elnök 

 

Metzger Gyula bizottsági tag javasolta, hogy a módosítások nélküli, eredeti határozati javaslatról 

szavazzanak.  

 

Papp Péter elnök kérte szavazzanak a módosítással elfogadott határozati javaslatról.  

 

A bizottság a módosítással elfogadott előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 4 

igen, 3 nem szavazattal és 1 tartózkodással (1 fő nem szavazott) nem fogadta el és meghozta az alábbi 

határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

44/2018. (III.26.) PB határozata 

az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális 

 Szolgálat Bölcsődéjének bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolta elfogadásra 

a Képviselő-testületnek az „Oroszlány Város Óvodáinak és az Önkormányzati Szociális Szolgálat 

Bölcsődéjének bővítésére, fejlesztési lehetőségeire irányuló fenntartói döntések” című módosított 

előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

Ezt követően Papp Péter elnök szünetet rendelt el.  

 

Szünet 

17:13-17:21 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag a szünet után  nem tért vissza a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági 

tagok száma: 8 fő. 



9 

 

 

Döntés a szakorvosi ellátást érintő 2017. évi támogatások felhasználásáról szóló pénzügyi elszámolás 

elfogadásáról és az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézettel kötendő 2018. évi támogatási szerződések 

jóváhagyásáról 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a szakorvosi rendelőintézet a 2017. évi támogatásról a 

szerződés szerint elszámolt, ez alapján a költségvetési rendeletben meghatározott forrás erejéig a 2018-ra  

vonatkozó szerződés tervezeteket a költségvetési rendeletben meghatározott forrás erejéig csatolták. 

 

dr. Mátics István bizottsági tag elmondta, hogy az Egészségügyi és Szociális Bizottság egy 

megjegyzéssel fogadta el az előterjesztést. A laboratóriumi előjegyzések időnként túllépték azt az 

időtartamot, amit vállaltak, ezt kérték betartani. Az előterjesztésben új volt a fül-, orr-, gégészeti 

kezelőegység finanszírozása. Ugyanaz az eszköz van most is, de indokolt a régi gép cseréje. 

 

17 óra 23 perckor Gyuga Mihály bizottsági tag visszatért a bizottság ülésére, a jelenlévő bizottsági tagok 

száma: 9 fő. 

 

Pap Péter elnök elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság és az Egészségügyi és Szociális Bizottság felhívja 

az Oroszlányi Ápolási és Szakorvosi Intézet igazgatójának figyelmét a szerződésben foglalt 

időintervallumok folyamatos betartására.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

45/2018. (III.26.) PB határozata 

a „Döntés a szakorvosi ellátást érintő 2017. évi támogatások felhasználásáról szóló pénzügyi 

elszámolás elfogadásáról és az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézettel kötendő 2018. évi 

támogatási szerződések jóváhagyásáról” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a szakorvosi ellátást érintő 2017. évi támogatások felhasználásáról szóló 

pénzügyi elszámolás elfogadásáról és az Oroszlányi Szakorvosi és Ápolási Intézettel kötendő 2018. évi 

támogatási szerződések jóváhagyásáról” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

Döntés a látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében megvalósuló, helyi 

sportlétesítményeket érintő 2018. évi fejlesztések beruházási és pénzügyi elszámolási rendjéről 

 

Bársony Éva osztályvezető az 1. sz. melléklet együttműködési megállapodás IV. pontjának, a helyi 

sportlétesítményt érintő fejlesztés finanszírozási terv 2. pontja helyébe kerülő szövegrészt ismertette. Ez 

új elem a csarnokhoz képest, itt nem kell a tao támogatást megelőlegezniük.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag kérdése az volt, nem kellene-e ezt a pontot 1-es pontba tenni, hiszen a többi 

pont az önkormányzat fizetési kötelezettségéről szól. Jó-e, ha az 1-es és 3-as pont közé betesznek egy 

nem önkormányzatot érintő szabályozási pontot?  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a 4. pont lesz a 3-as pont, a régi 3-as pont is kikerül a 

szövegből. 
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Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, hogy a közbeszerzési ülésen a streetball pálya tárgyalásnál azt 

döntötték el, hogy elmarad a lelátó, a pad, az ivókút és kerékpártároló megvalósítása. Viszont arról senki 

nem döntött, hogy a sportpadló rétegvastagsága és a bedolgozási mód is változik. Ez egy teljesen új elem. 

Nem tudja, hogy mennyiben változik a sportpadló és a műszaki tartalom. Kérdése az volt, hogy ki 

döntötte ezt el?  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, hogy a közbeszerzési ülésen erre határozottan rákérdezett. Beck 

úr közölte, hogy minden egyes módosított elem általuk átnézésre került, a megvalósítás során ami 

minőségi változás lesz, az számukra elfogadató és az igényüknek megfelelő.  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy elnök úr biztos tudja ezt a változást, az ülés után egyeztették 

a szerződést, amit sportszakmailag támogatott. A közbeszerzés még nem választott kivitelezőt, ez 

visszakerül a közbeszerzési munkacsoport elé. Most csak a tao megelőlegezésről van szó. 

 

Papp Péter elnök kérte jegyzőkönyvben rögzíteni, hogy a szerződés mellé csatolt műszaki tartalom csak 

abban az esetben elfogadható a bizottság számára, ha az egyesület számára sportszakmai szempontból 

megfelelő.  

 

Sólyom Jöran bizottsági tag javasolta, hogy Beck Ferenc elnök nyilatkozzon arról, számukra ez a 

műszaki tartalom megfelelő-e. 

 

Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, volt egy előzetes tervdokumentáció, az előzetes 

tervdokumentáció alapján a 33 M Ft-ot megemelték 36 M Ft-ra. Abban korrekt tervezői költségbecslés 

szerepelt, amiben meg volt határozva a rétegvastagság, a bedolgozás módja, stb.  Kérte, hogy az eredeti 

tervdokumentáció alapján történjen meg a megvalósítás. Az, hogy ennek időközben felment az ára, attól 

még a sportpadló műszaki leírása meg volt, ő azt szavazta meg és a közbeszerzési ülésen is azt szavazta 

meg.  

 

Papp Péter elnök kérdésére válaszolva - Abban az esetben sem elfogadható a változtatás, ha az az 

egyesület számára sportszakmai szempontból megfelelő? - Gyuga Mihály bizottsági tag elmondta, úgy 

elfogadható. 

 

Papp Péter elnök elmondta, hogy a Pénzügyi Bizottság abban az esetben támogatja a szerződés 

megkötését, ha az abban szereplő műszaki tartalom módosításával az egyesület szakmai vezetése 

szakmapolitikailag egyetért, és ezt írásban jelzi a  Képviselő-testületnek.  

 

Miután több kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 8 igen szavazattal és  1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

46/2018. (III.26.) PB határozata 

a „Döntés a látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében megvalósuló, helyi 

sportlétesítményeket érintő 2018. évi fejlesztések beruházási és pénzügyi elszámolási rendjéről” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolta a 

Képviselő-testületnek a „Döntés a látvány-csapatsportágak Tao támogatási rendszere keretében 

megvalósuló, helyi sportlétesítményeket érintő 2018. évi fejlesztések beruházási és pénzügyi elszámolási 

rendjéről” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 
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Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Sólyom Jöran bizottsági tag elmondta, az előterjesztést egyhangúlag támogatta a szakbizottság. 

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Papp Péter elnök kérte a bizottság tagjait, 

szavazzanak az előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

47/2018. (III.26.) PB határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések”című  

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT: Kérdés, interpelláció 

 

Kérdés, hozzászólás nem volt. 

 

3. NAPIRENDI PONT: Tájékoztató önkormányzati szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

   

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének 

Pénzügyi Bizottsága 

48/2018. (III.26.) PB határozata 

önkormányzati szerződésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadta az 

önkormányzati szerződésekről szóló előterjesztést.  

 

Felelős: Papp Péter elnök 

 

 

4. NAPIRENDI PONT:  A 2017. évi önkormányzati támogatások felhasználásáról készült 

beszámolókról és a 2018. évi támogatási szerződésekről 

 

Papp Péter elnök ismertette az előterjesztést.  

Elmondta, hogy Politikai Egyeztető Fórum még kiegészítő adatokat kért a taos sportágak 2018. évi 

támogatásának megkötése előtt. Ezt még az Pénzügyi Bizottság és a Képviselő-testület tárgyalni fogja.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről. 

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 9 fő bizottsági tag részvételével, 9 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 
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Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága  

49/2018.(III.26.) PB határozata 

a 2017. évi önkormányzati támogatások felhasználásáról készült  

beszámolókról és a 2018. évi támogatási szerződésekről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága:  

1. Elfogadja a Központi Bányászati Múzeum Alapítvány, 2017. évi önkormányzati támogatás 

felhasználásáról készült beszámolóját az előterjesztés 1. melléklete szerinti tartalommal.  

2. Elfogadja az Oroszlányi Roma Nemzetiségi Önkormányzat, 2017. évi önkormányzati támogatás 

felhasználásáról készült beszámolóját az előterjesztés 2. melléklete szerinti tartalommal.  

3. Elfogadja az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 2017. évi önkormányzati támogatás 

felhasználásáról készült beszámolóját az előterjesztés 3. melléklete szerinti tartalommal.  

4. Egyetért az 1. pontban megjelölt szervezet vonatkozásában a 2018. évi támogatási megállapodás 

megkötésével az előterjesztés 4. melléklete szerinti tartalommal. 

5. Egyetért az 2. pontban megjelölt szervezet vonatkozásában a 2018. évi támogatási megállapodás 

megkötésével az előterjesztés 5. melléklete szerinti tartalommal. 

6. Egyetért az 3. pontban megjelölt szervezet vonatkozásában a 2018. évi támogatási megállapodás 

megkötésével az előterjesztés 6. melléklete szerinti tartalommal. 

 
Felelős: Papp Péter elnök  

 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt, Papp Péter elnök a bizottság nyílt ülését 19 óra 44 perckor 

bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Papp Péter    

 elnök  bizottsági tag 

 

 

 

Somoskői Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


